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Referat skolebestyrelsesmøde  
den 02. november 2022 kl. 19-21 
 

Mødedeltagere: 
Forældrebestyrelsen: 
Mia Kovdal Jørgensen, Formand  

Randi Qvist, næstformand 
Peter Nielsen Skytte, skolebestyrelsesmedlem 
 

Suppleanter: 

Lena Antonisen, suppleant i skolebestyrelsen (valgfri deltagelse) 

Peder Dalgaard, suppleant i skolebestyrelsen (valgfri deltagelse) 
 

Skolen: 

Anette Hyldahl Gregersen, medarbejderrepræsentant 

Lene Kjær, medarbejderrepræsentant 
Mette Harder, Skoleleder 

Tina Maria Petersen, Viceskoleleder 
 

Referent:  

Tina Maria Petersen 
 

Afbud fra: 

Karina Rhiger, skolebestyrelsesmedlem  

Brian Madsen, skolebestyrelsesmedlem 
Bo Rasmussen, skolebestyrelsesmedlem 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendes 
 

 

2. Orientering-ledelsen 
Vi er godt i gang med skoleåret.  

Vi får løbende børn ind pt 128 elever indskrevet, hvilket kan mærkes på 
pladsen. Vi har plads, men ikke god plads. 

 
Vi har pt stillingsopslag til lærerstillinger opslået.  

 
Pædagog sprunget fra kort før opstart. 

 
Markedsugen går i gang i morgen. 
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Folkeskoleforum; De vilde problemer. Det handlede bl.a. om børn i 

mistrivsel og rekrutteringsudfordringer. 
 

 

3. Orientering-Skolebestyrelsen 
Intet nyt fra skolebestyrelse. 

 
 

4. Orientering om kvalitetsaftalen for 2022-2024 
Væsentligt for os med realistiske mål. Vi kan ikke anvende mål, som 
almene folkeskole.  

Vi vil gerne sætte det i system hvordan data anvendes i praksis. Vi 
oplever en progression. Vi ønsker en metode således de kan måles op 

mod hinanden.  
Alle børn skal have mål omring kommunikation. Det tiltænkes fra 

skolestart. 
Mål omkring trivsel, vi har flere der ikke formår at deltage i trivselmåling. 

Personlig mestring, som vi fortsat vægter at arbejde med for barnets 
mestring og selvbestemmelse. 

Fravær, vi har mange børn med sygefravær, sygehusbesøg og anden 
fravær. Vi har nærmest ingen ulovlig fravær og er i tæt dialog med 

forældre.  

 
 

5. Energibesparende tiltag på skolen – hvad har bestyrelsen af 
gode idéer til dette? 
Vi har sænket temperaturen. 

 
Slukkes for standby ting og skærme indstilles til at slukke. 

Temperatur på køleskabe og frysere. 
LED lys 

Udendørsbelysning, kan der slukkes for hver anden eller lignende og 
censor indstilles anderledes. 

 

 

6. Økonomi 
Orientering af budgettet for 2023 og mulige konsekvenser af 
dette. 
Vi har et overskud, men må ikke overføre overskuddet til næste 

budgetår.  
Vi skal selv afholde stigende udgifter. 

  
 

I budgetaftalen 2023 skal vi effektivisere yderligere med 0.5% - 
svarende til besparelse på 450.000 kr.  

I 2024 skal vi effektivisere yderligere 0,5% 
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Det betyder at vi er nødsaget til, at se hvor vi kan spare. Der er mange 
hensyn, men vi vil helst spare i vores udgifter/forbrug fremfor 

medarbejdere.   
 

 Lejrskole foruden udgiften til lejrskole bruges der ca.5 timer i hver 
klasse der skal på lejrskole. Måske vi kan tilbyde lejrskole én-to 

gange på et skoleforløb? 

 
 Vikarbudget, vi bruger mange penge på vikarer til tjenestefri, 

sjette ferieuge 
og sygdom. 

 
 Vareindkøb, i Brugsen, Fakta, Føtex etc. kan vi reducere dette. Der 

er megen læring og ADL for børnene. 
 

 

7. Status på kapacitetsudvidelse 
Pt er arkitekterne i gang med udbudsmaterialer. Der har været 

udarbejdet tre modeller, hvor én af modellerne er udvalgt som 
arkitekterne går videre med til udbud. 

 
Der er udmeldt, at der er 40 mio. til ombygning fordelt på hele 

skoleområdet næste budgetår. 
Præcis hvorledes processen for ombygning bliver vides ikke. Vi må nok 

forvente det sker i etaper. 
Det tiltænkes stadig til 150 elever. 

Dog vil der blive lavet en byggetilladelse, således alle lokaler godkendes 
til elever. 

 
Lundskole har ligeledes kapacitetsudfordringer og har behov for 

Lundagerskolen. 
 

 

8. Drøftelse af principper  
– Undervisningens organisering og skolens arbejde med 

elevernes udvikling  
– Fællesarrangementer  

– Samarbejdet mellem skole og hjem 
https://lundagerskolen.aula.dk/skolebestyrelsens-principper 

 

Principperne findes fyldestgørende og fastholdes. 

Princip for: 

 undervisningens organisering og skolens arbejde med elevernes udvikling i 

faglige og sociale fællesskaber 

Skolen arbejder tværfagligt, både internt i afdelingerne og på tværs af afdelingerne, 
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både på det faglige og sociale felt. 

Det er eleven, der sættes i fokus, med udgangspunkt i den enkelte elevs 

forudsætninger.  

Lundagerskolen ønsker at alle skal opleve sig som en del af et større fællesskab. 

Alle elever er tilknyttet en klasse. 

 samarbejde mellem skole og hjem 

Lundagerskolens personale og forældregruppe vil arbejde for et tillidsfuldt, respektfuldt 

og konstruktivt samarbejde med den gode dialog i fokus. 

 fællesarrangementer 

Fællesarrangementer skal altid være til gavn for den enkelte elevs læring. 

 

 

9. Evt. 
Morgenmad i SFO 
Stillingsopslag 

 

Glutenfri madvare (havregryn og knækbrød) indkøbes. 

 
Deltagelse af skolebestyrelse. 


